
Bestyrelsesmøde den 20. marts 2003

1. Opsamling siden sidst
• Fjernelse af tagplader kom i alt til at koste klubben 7400 kr.
• Svejbæk holder åbent i dagene før påske på trods at der kun er 5 deltagere. Fra onsdag til 

mandag er der 38 deltagere. 
• Sanne har køb nyt anlæg til klubben.

Formandens meddelelser
Hjemmesiden
Chr. bad om, at der snart bliver gjort noget for at forbedre hjemmesiden. Helle følger op.

Kredsforsamling den 27. februar i Hellerup
Chr. er blevet valgt ind i kredsbestyrelsen, og vil fremover have plads i forbundets eliteudvalg. 
Prisen for bådpladser på TDC er steget til 750 kr. Bestyrelsen besluttede, at vi år betaler bådpladser 
for de roere, der er på kraftcenteret. Øvrige roere må i som tidligere selv betale.

Årsmøde den 22. marts i Silkeborg
Chr. og Søren deltager fra HvK.

Kraftcenteret
Der har været møde med de deltagende klubber i kraftcenteret. Der er enighed om, at der skal 
strammes op i forhold til at være på kraftcenteret bl.a. vil der være krav om at roerne følger 
kraftscenteret programmer. Der satses på at stille hold til EM for klubhold i oktober.

Sct. Hans
Desværre vil der også i år blive afholdt stor fest på havnen i forbindelse med Sct. Hans.

Møde i FiH
Inge og Peder deltager i FiH-mødet den 2. april.
 

2. Kassererens meddelelser
Inge er ved at finde ud af hvor meget byggeprojektet vil koste. Inge tager snak med relevante 
entreprenørfirmaer.

Sidste gang for fredagspoloen bliver fredag den 21. marts. Inge giver besked via groupcare.

Klubben har fået henvendelse vedrørende Sjov lørdag arrangementer i løbet af sommeren. Inge 
forsøger at få flyttet arrangementerne til Friheden i stedet for Avedøre, hvor de holdes nu. Det vil 
gøre det mere relevant for klubben at deltage.

3. Meddelelser fra IU
Helle orienterede om, at der er udsendt brev til alle børne- og ungdomsroerne med besked om, at 
der afholdes møde for børn og deres forældre den 28. april nede i klubben. Formålet er at orientere 
om planerne for den kommende sæson, samt at få engageret nogle forældre til at hjælpe med kørsel 
til stævner.

Birgit, Viggo og Tina vil stå for børnetræning i klubben tre tirsdage i april.



Helle orienterede endvidere om, at der er sendt ansøgninger om køb af både til ungdomsafdelingen 
i henholdsvis Tuborgfonden og i Krista og Viggo Pedersens fond.

Helle har også søgt kredsen om tilskud til træningslejre. Kredsen har bevilget i alt 2750 kr. til Line, 
Marie, Rikke, Emma og Louise.

4. Kursus om børnetræning
Sanne orienterede om at hun er ved at arrangere et kursus for de instruktører, der har med børn og 
unge at gøre. DIF udbyder et kursus, som omhandler træning og fastholdelse af børn. Vi kan regne 
med at kommunen vil dække udgifter til kurset. Sanne kontakter Neptun m.fl. for at høre om de er 
interesserede i at deltage. Kursusprisen er uafhængig af deltagerantallet, dog skal der være mindst 
8 og max 26 deltagere.

5. Målsætninger
Helle har revideret målsætninger. Der var enighed om, at målsætningerne bringes i kommende nr. af 
klubbladet, sådan at medlemmerne kan læse dem inden klubforsamlingen, hvor de skal fremlægges 
og drøftes. Kommentarer til udkastet skal sendes til Helle senest tirsdag den 25. marts.

6. Formandsskifte
Bestyrelsen tog en første drøftelse af hvem der kan overtage formandsposten, når Chr. træder af. 
Umiddelbart er der ingen i bestyrelsen, som agter at stille op. Bestyrelsen drøftede, at det vil være 
hensigtsmæssigt at finde en der har overblik over de forskellige opgaver i klubben, og som har lyst 
til at videreføre arbejdet, som det er skitseret i målsætningerne.

Næste bestyrelsesmøde: Torsdag den 24. april kl. 18.00 i klubben. May-britt sørger for brød.


